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Protokół Nr 29/2020 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 25 maja 2020 r. 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania) 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Świerkowski Marek – członek komisji 

3. Wronecki Tomasz – członek komisji 

4. Szczęsna Ilona – członek komisji  

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Majer-Ślesińska Halina - Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

4. Kryszak Magdalena – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Przestrzennej, 

Komunalnej, Rolnictwa, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

5. Guźlecka Krystyna - inspektor ds. gospodarki odpadami 

6. Roszak Joanna - starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

7. Czaplewska Karolina – młodszy referent ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie materiałów na XV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godzinie 8:05 otworzył 

posiedzenie Komisji przez połączenie online, a następnie powitał członków komisji, Wójta Gminy, 

Przewodniczącą Rady Gminy Dąbrowa Biskupia oraz przybyłych pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Omówienie materiałów na XV sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2020 rok. 
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Radni otrzymali poprawiony projekt uchwały, Pani skarbnik omówiła wszystkie zmiany, zarówno po 

stronie dochodów jak i wydatków.  

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2020 – 2030. 

Poinformowała, że wprowadzono wszelkie zmiany adekwatnie do zmian w budżecie. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Joanna Roszak  przedstawiła projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia 

Dyskusja: 

Radna Renata Gawrysiak – Czy jest możliwość skorzystania z PSZOK-a po wcześniejszym telefonicznym 

uzgodnieniu w inny dzień jak wyznaczony w regulaminie. 

Pani Joanna Roszak – Pozostałe odbiory są warunkowe i uzależnione od obecności obsługi. Przez 

konieczność prowadzenia ewidencji odpadów i odbioru odpadów może dokonać jedynie osoba 

kompetentna, która jest w stanie zważyć i wprowadzić do systemu gospodarki odpadami.  

Radny Janusz Czarniak – Czy obowiązek wywozu ścieków raz na 3 miesiące jest obligatoryjny? 

Pani Joanna Roszak – Wywóz raz na kwartał jest obowiązkowy ponieważ wynika z warunków 

sanitarnych. Ścieki sedementują i tworzy się osad, który jest trudny do oczyszczenia.  

Radny Janusz Czarniak – Wywóz odpadów zmieszanych 2 razy w miesiącu zwiększy zapewne koszt jaki 

będą ponosić mieszkańcy za wywóz odpadów. Czy nie mogłaby pozostać częstotliwość 1 wywozu w 

ciągu miesiąca? 

Pani Joanna Roszak – W poprzednim regulaminie mieliśmy przyjęte, że odbiór odpadów zmieszanych 

odbywał się raz w miesiącu. W tej chwili ustawodawca wprowadził wprost uregulowanie, że od marca 

do października wywóz ma odbywać się raz na 2 tygodnie z budynków jednorodzinnych i raz w 

tygodniu z budynków wielorodzinnych. 

Nie było więcej pytań do rozpatrywanego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

z terenu Gminy Dąbrowa Biskupia i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak  przedstawiła projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a 

powstają odpady komunalne 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak  przedstawiła projektu uchwały w sprawie sposobu udokumentowania wykonania 

obowiązków pozbywania się zebranych na terenie nieruchomości odpadów komunalnych w sposób 

zgodny z przepisami ustawy i odrębnymi przepisami 
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Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak przedstawiła projektu uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i 

trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu nieruchomości 

nieczystości ciekłych oraz właścicieli, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy Dąbrowa Biskupia  

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Joanna Roszak przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odprowadzanie 

ścieków do punktu zlewnego w gminnej oczyszczalni ścieków. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Halina Majer-Ślesińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Gminie Dąbrowa Biskupia na 

lata 2020 - 2024 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Pani Halina Majer-Ślesińska przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Dąbrowie Biskupiej za 2019 rok  

Nie było pytań do przedstawionego materiału.  

Ad. 3. Wolne wnioski. 

Radny Marek Świerkowski – Jeśli chodzi o odbiór odpadów w PSZOK-u to może należałoby wziąć pod 

uwagę aby umożliwić ten odbiór dodatkowo we wtorki kiedy są dłuższe godziny pracy urzędu? 

Wójt Gminy – Należy rozważyć taką ewentualność. 

Radny Marek Świerkowski – Jeśli chodzi o awarie i spadki wody to czy pracownik ma możliwość 

wcześniejszego wykrycia takich zdarzeń? 

Pani Magdalena Kryszak – Po zgłoszeniu ze strony mieszkańców o spadku ciśnienia wody wysyłam 

pracownika, który dokonuje określenia przyczynę awarii. 

Radny Marek Świerkowski – Jak często opróżniane są kosze uliczne? 

Pani Magdalena Kryszak – Kosze są opróżniane tak często jak jest dokonywany odbiór odpadów z 

terenu naszej gminy. 

Radna Renata Gawrysiak – Wracając do godzin pracy PSZOK-a i możliwości wywozu odpadów to 

myślę, że należałoby umożliwić takie działanie dodatkowo we wtorki. 

Radny Marek Świerkowski – Jeśli chodzi o nasze interwencje dotyczące interpelacji to nie przynoszą 

zadowalających efektów a my oczekujemy konkretnych rozwiązań. 
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Radna Renata Gawrysiak – Jeśli chodzi o wykaszanie pasa drogowego to niestety nie wykaszają terenu 

przy znakach i nie oczyszczają chodników z chwastów. Poza tym przed wykaszaniem rowy powinny 

zostać oczyszczone ze śmieci. 

Radny Marek Świerkowski – Czy jest możliwość wyrównania drogi Przybysław – Sędzin? 

Pani Magdalena Kryszak – Po wyschnięciu terenu postaramy się wyrównać ten teren. 

Radny Marek Świerkowski – Społeczeństwo pyta często dlaczego zmieniono godziny pracy urzędu. 

Wójt Gminy – Do tej pory nie miałem zgłoszeń, że społeczeństwo jest z tej zmiany niezadowolona. 

Odbyłem spotkania w sołectwach i żaden z mieszkańców nie zgłaszał takiego problemu.  

Radna Cecylia Herrmann – Na jakim etapie jest wykonanie studni głębinowej? 

Wójt Gminy – Przetarg został rozstrzygnięty i do końca sierpnia zostanie wykonany odwiert. 

Radna Joanna Roszak – Może należałoby wystosować pismo do rolników aby deszczowali teren tylko 

do granic bo często podlewają drogi nieutwardzone. 

Radna Aneta Ebekozien – Czy jest szansa na zwiększenie częstotliwości kursów busa bo mieszkańcy 

naszego sołectwa mają utrudniony dojazd ze względu na ograniczoną liczbę kursów. 

Wójt Gminy – Skontaktujemy się  z przewoźnikiem w tej sprawie ale musimy mieć na uwadze, że 

siatkę komunikacyjną przewoźnik jest zobowiązany ustalić z wydziałem komunikacji. 

Radna Aneta Ebekozien – Chciałabym uzyskać informację dotycząca GOKSiR-u kto w tej chwili pełni 

funkcję dyrektora? 

Wójt Gminy – Z dniem 1 maja przestał pełnić obowiązki dyrektora p. Rogalski a jego obowiązki objął 

na czas określony p. Modrzejewski. 

Radna Cecylia Herrmann – Czy zostały osiągnięte efekty dotyczące wykrywalności w kradzieżach 

wody? 

Pani Magdalena Kryszak – Hydranty zostały zabezpieczone co pozwoliło nam kilka sytuacji wyjaśnić. 

Sytuacja jest monitorowana i jeśli występują spadki wody zgłaszane przez mieszkańców to wówczas 

pracownicy wyjeżdżają w teren i sprawdzają miejsca gdzie nastąpił spadek ciśnienia wody. 

Radny Marek Świerkowski – Czy będzie prowadzony system porównawczy zużycia wody co do 

gospodarstw rolnych a zużycia przez gospodarstwa domowe? 

Wójt Gminy – Dokonamy takiej analizy, która pozwoli nam zobrazować system zużycia wody w naszej 

gminie. 

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc podziękował 

wszystkim za uczestnictwo i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia 25 maja 2020 r. , godz. 10:35 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Karolina Czaplewska   Igor Szulc 

 


